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GS-Voorstel
Besluitnummer

PZH-2018-646677100 (DOS-2009-
0010581 )

RECESMANDAAT
(Art. 1 lid 4 Mandaatbesluit 2018 RM03)

Onderwerp

Beantwoording statenvragen 3383 verleende omgevingsvergunning Langeweg Goudswaard door

gemeente Korendijk

 

Advies

1 . Vast te stellen de beantwoording van de schriftelijke vragen van dhr. Minderhout (PvdA) van

12 april 2018, met nummer 3383 en daarbij als bijlage te voegen de brief die Gedeputeerde

Staten aan GeNIe Consultancy heeft gezonden (d.d. 27 maart 2018) als antwoord  op hun

verzoek voor toestemming voor een zonneveld en overige ontwikkelingen aan de

Zuidoordseweg te Goudswaard in de gemeente Korendijk. 

2. Vast te stellen de publiekssamenvatting bij het voorstel Beantwoording statenvragen 3383

mbt de verleende omgevingsvergunning Langeweg Goudswaard door gemeente Korendijk. 

 

Besluit GS

Vastgesteld conform advies

 

Bijlagen

3383 Antwoord statenvragen.doc

Brief antwoord op GeNie zonneveld Zuidoordseweg Goudswaard.docx

Status Datum vergadering Gedeputeerde Staten Eindtermijn

A-Openbaar 15 mei 2018 17 april 2018
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1 Toelichting voor het College

 

De gemeente Korendijk heeft onlangs (6 maart 2018) een omgevingsvergunning verleend voor

een zonneveld aan de Langeweg/Zuidoordseweg te Goudswaard. Het ‘Kwaliteitsteam Hoeksche

Waard’ vindt dit plan echter niet wenselijk. Hierover zijn statenvragen nummer 3383 gesteld.

Met dit besluit worden de gestelde vragen beantwoord.

 

Financieel en fiscaal kader

-  

 

Juridisch kader

Er zijn geen juridische zaken aan de orde. 

 

2 Proces

 

Eerder was op deze locatie een gesprek gaande voor een experimenteel zonneveld met

ontwikkelaar Unisun. Het gesprek was nog gaande, toen de ontwikkelaar Unisun zich wegens

financiële overwegingen terug trok uit het plan. Daarmee was voor de provincie het experiment

beëindigd, ook het Kwaliteitsteam Hoeksche Waard heeft vanwege deze beëindiging geen advies

meer uitgebracht.

 

18 januari 2018 ontvingen we een brief van GeNie consultancy met het verzoek toestemming te

verlenen voor een zonnepark op nagenoeg dezelfde plek, maar met een andere ontwikkelaar en

onder andere een andere inrichting en inpassing. Tevens wordt in dit verzoek een directe

koppeling gelegd tussen het zonnepark en de ontwikkeling van een agro-lint aan de

Zonneoordseweg. Het Agro-lint is bedoeld voor uitbreiding van het daar gelegen

aardappelverwerkingsbedrijf Kleinjan en voor het ruimte bieden aan andere bedrijven elders uit de

Hoeksche Waard/ Korendijk. Dit is strijdig met provinciaal ruimtelijk beleid en niet in

overeenstemming met de afspraak tussen de Hoeksche Waard en de provincie om 40ha

bedrijventerrein planreductie toe te passen.

Per brief (27 maart 2018) hebben we dit de initiatiefnemer (met kopie aan gemeente) laten weten.

 

Met het terugtrekken van Unisun, waren wij in de veronderstelling dat het experiment beëindigd

was. We werden dan ook verrast door de brief van Unisun en de snelheid waarmee de gemeente

de vergunning wilde verlenen. Benadrukt is richting gemeente dat een goede RO altijd

uitgangspunt moet blijven,  dat het zonneveld niet kan worden uitgevoerd zonder schriftelijke

toestemming van de provincie en dat na 10 jaar het zonneveld met bijbehoren moet worden

opgeruimd en de gronden weer geschikt moeten worden gemaakt voor agrarisch gebruik. Tevens

hebben we benadrukt dat een Advies van het kwaliteitsteam Hoeksche waard – dat toen nog niet

ter beschikking was- moest worden betrokken bij de vergunningverlening. 

 

De gemeente heeft op 7 maart 2018 een omgevingsvergunning bouwen en afwijken

bestemmingsplan verleend (reguliere Wabo-procedure).
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In het oorspronkelijke experiment waarbij Unisun was betrokken liepen de gesprekken nog,

nimmer is een officiële toestemming onzerzijds verleend. De opzet van het experiment was

gericht op de hoofdvraag van een integrale samenhangende ruimtelijke integrale

gebiedsontwikkeling ontwikkeling Hoeksche Waard West en door middel van participatie het

uitgebreid betrekken van de omgeving.

 

Vraag is of dit nieuwe initiatief hieraan kan voldoen. Niet duidelijk is hoe aan de integrale

gebiedsontwikkelingsvraag invulling wordt gegeven, bewoners door de gevoerde procedure

alleen nog maar bezwaar en beroepsprocedures kunnen voeren en er een zeer kritisch advies

van het kwaliteitsteam Hoeksche waard ligt. 

Hierover moet het gesprek met de nieuwe initiatiefnemer Groenleven BV en de gemeente

Korendijk, alsook het Kwaliteitsteam Hoeksche Waard gevoerd worden. 

 

Wij wachten initiatief van de  gemeente af voor het voeren van die gesprekken en wachten de

uitkomsten af van de bezwarenprocedures alvorens wij verder in gesprek gaan over dit

zonneveld. Immers stel dat de gemeente(raad) alsnog besluit dat dit geen goed initiatief is dan

lijkt daarmee het experiment definitief beëindigd. Bij verdere gesprekken betrekken we ook het

Advies van het Kwaliteitsteam HW en de uitkomsten van de Regionale Energiestrategie

Hoeksche Waard.

 

3 Communicatiestrategie

 Wij wachten de uitkomsten van de bezwarenprocedure bij de gemeente Korendijk af.

 


